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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 
och vice ordförande Stig Åström. Justering sker onsdag 3 februari. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 11 januari 2010 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet den 21 januari 2010 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 11 februari 2010 
Ärende nr 2: Årsredovisning och bokslut för 2009 
Rådet påpekade att det under rubriken ”Stadsdelsnämndens arbete 2009” 
(sid 5 ff) även bör framgå att nämnden till sin hjälp har ett handikappråd 
och ett pensionärsråd. 
 
Rådet förde en längre diskussion om nämndens/förvaltningens samarbete 
med och stöd till pensionärsföreningar och andra frivilligorganisationer. 
Rådet var av den bestämda uppfattningen att ett fortsatt och utvecklat sam-
arbete – där föreningslivet ges goda förutsättningar att bidra på det sätt som 
både föreningarna och nämnden önskar – kräver ett ökat ekonomiskt stöd 
till föreningarna. Inom föreningslivet finns ett starkt engagemang och vilja 
att bidra till en bred och bra social verksamhet. För att kanalisera detta en-
gagemang behövs både ekonomiskt stöd och bättre tillgång till billiga loka-
ler där verksamheten kan bedrivas. Rådet menade att nämndens överskott 
2009 visar att ett förstärkt stöd vore möjligt.  
 
Rådet påpekade också att det är viktigt att föreningarna kommer in tidigt i 
processen när gemensamma verksamheter och aktiviteter ska planeras, 
gärna också när pengar ska fördelas. Pensionärsföreningarna vill också bi-
dra till att bygga upp verksamheter runtom i hela stadsdelsområdet, för att 
motverka den koncentration till Farsta centrum som man i viss mån upple-
ver idag. 
 
Projektet ”Anhörigstöd” togs som ett exempel på i och för sig utmärkta 
satsningar som kunde ha blivit ännu bättre om det planerade samarbetet 
med pensionärsföreningarna hade förverkligats.  
 
Ärende nr 5: Yttrande till Stadsrevisionen över rapport om stadens upp-
handlingsverksamhet 
Rådet framförde att det känns tryggt och bra att upphandlingsverksamheten 
i Farsta sköts på rätt sätt. 
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§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Frågor från tidigare sammanträden:  

� Ett avidentifierat exempel på genomförandeplan visades upp för rådet. 

� Biträdande avdelningschef Thomas Kultti redovisade den kontakt han har 
haft med Posten om de indragna brevlådorna och lådornas nya utformning, 
som innebär att lådorna sitter placerade högre än tidigare. Posten har avbru-
tit indragningen av brevlådor för att utvärdera de hittills genomförda in-
dragningarna. Eventuella synpunkter framförs till Posten centralt. Eventuel-
la problem med höjden på de nya lådorna framförs till Postens utdelnings-
chef i Farsta (Kjell Berg, tel 08-604 47 97), med information om var brev-
lådan som skapar problem är placerad 

Rådet ifrågasatte om Posten alls har haft något underlag för beslutet att dra 
in ett antal brevlådor och tidigarelägga tömningstiden vid kvarvarande lå-
dor. Ersättaren Ove Svensson berättade att Posten hade hänvisat till miljö-
skäl när han själv kontaktade dem och efterlyste en förklaring. Ove påpe-
kade att om många personer tvingas ta bilen för att posta brev när avståndet 
till närmaste låda ökar kan det knappast vara bra för miljön. 

Rådet kommer eventuellt att författa en skrivelse till Posten där man bland 
annat efterlyser beslutsunderlag och även information om huruvida det 
finns någon riktlinje för avståndet till närmaste brevlåda. 

� Thomas berättade om förvaltningens insatser för de ensamkommande flyk-
tingbarn som tas emot i Farsta, för närvarande 19 ungdomar, de flesta från 
Afghanistan och Somalia. Vid de två HVB-hem som finns i stadsdelsområ-
det bor också ensamkommande ungdomar som ”hör” till andra stadsdels-
förvaltningar. I dagsläget bor totalt 40 ensamkommande ungdomar, varav 
37 killar, vid de två HVB-hemmen. Förutom boende och skolgång ges ung-
domarna bland annat även stöd vid Danderyds traumaenhet. 

� Thomas redogjorde för den kontakt han haft med Maria Eile, ny marknads-
områdeschef för Farsta Centrum hos fastighetsägaren Atrium Ljungberg, 
med anledning av rådets frågor om de försämringar man anser har skett när 
det gäller parkeringsvillkoren vid centrumanläggningen. Maria hade tyvärr 
inte möjlighet att delta vid dagens sammanträde, men hälsade att villkoren 
har blivit mer generösa, med en utökning av den fria parkeringen från två 
till tre timmar. Parkeringsskivan har ersatts med parkeringsbiljett.  

Korttidsplatser, med betalning från första minut, har inrättats på de tre för-
sta raderna på Storforsplan och Farstaplan. Handikapplatserna har samord-
nats längs kanten mot ICA på Storforsplan och längst fram mot Grön entré 
på Farstaplan. På dessa platser gäller handikappkort, väl synligt i vindrutan 
för att stå tre timmar fritt. Vill man stanna längre måsta man hämta en bil-
jett. 
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Rådet bestämde att Maria Eile åter bjuds in till ett kommande möte, och att 
även handikapprådets presidium bjuds in till det mötet. 

� Trafikkontoret hade inte möjlighet att delta vid dagens möte och är istället 
preliminärt inbokade till rådets nästa möte den 15 mars. 

Utvecklingssekreterare Rebecka Strandberg presenterade den brukarunder-
sökning inom hemtjänsten som stadens utrednings- och statistikkontor 
(USK) genomförde 2009 på uppdrag av stadsledningskontoret. Undersök-
ningen omfattar både kommunalt och privat driven hemtjänst. Totalt har ca 
7 000 brukare – 72 % av det totala urvalet – besvarat enkäten. I Farsta har 
drygt 300 personer eller 73 % svarat.  
 
Undersökningen visar bland annat att ca 80 % av brukarna, både i staden 
som helhet och i Farsta, sammantaget är nöjda eller mycket nöjda med 
kvaliteten i hemtjänsten.  
 
Rådet tackade Rebecka för en intressant föredragning. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Ove Svensson kritiserade Stockholms stads information i årets telefonkata-
log från Telia. På sidorna som gäller staden återfinns enligt Ove vare sig 
telefonnummer till stadens centrala ledning eller till fackförvaltningarna, 
utan endast till stadsdelsförvaltningarna. Rådet överväger till nästa möte 
att skriva till staden centralt och påtala att det inte är acceptabelt att i så 
stor utsträckning hänvisa medborgarna till stadens hemsidor. 
 
På förslag från Lilian Falkbäck diskuterade rådet det eventuella behovet av 
att hålla presidiemöten tillsammans med avdelningschef Ingrid Friberg för 
att fastställa dagordningen till nästkommande sammanträde. Sekreteraren 
påpekade att dagordningen formellt sett fastställs av ordföranden i samråd 
med förvaltningen. Så sker också i dagsläget. Rådet bestämde att den nu-
varande rutinen får gälla även i fortsättningen. 

 


